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Beslutande ledamöter 
Juan-Tadeo Espitia (S) (Ordförande) 
Narcis Spahovic (L) (Vice ordförande) 
John Roslund (M) (Andre vice ordförande) 
Amanda Johannesson (S) 
William Spegel (S) 
Annika Löfstedt (S) 
Klara Holm (MP) 
Jonathan Rosenqvist (M) 
Monika Hansson (SD) 
Åke Gusérus Bengtsson (SD) 
Kristian Månsson (V) 
Ana Süssner Rubin (V) 
Lena Eva-Marie Hjalmarsson (M)  ersätter Mats Krister Mattsson (M) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Malik Chaudhry (S) 
Pegah Paykar (S) 
Lena Åkesson Westerström (S) 
Ahmad Marof Jaro (M) 
Inge Serler (SD) 
Lars Lindqvist (SD) 
Miranda Fingal (V) 
 
Övriga närvarande 
Elena Zukauskaite (Avdelningschef hållbarhet och nämnd) 
Ghazal Delafrouz (Utredningssekreterare) 
Jonas Svensson (Utbildningschef vuxenutbildning) 
Anneli Schwartz (Förvaltningsdirektör) 
Anna Jönsson (Nämndsekreterare) 
Adriana Bassini Ståhl (Personalföreträdare) 
Cecilia Ericsson (Utbildningschef gymnasieutbildning) 
Fredrik Björkman (Personalföreträdare) 
Drilon Iderdemaj (Enhetschef fysisk miljö) 
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§ 62 Remiss angående remiss Utbildningsdepartementet - Avveckling av 

studiestartsstödet 

GYVF-2025-1048 
 
Sammanfattning 
Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har fått möjlighet att inkomma med synpunkter 
på "Remiss från Utbildningsdepartementet – Avveckling av studiestartsstödet”.  
Utredningen påpekar att eftersom studiestartsstödet i stor utsträckning går till fel målgrupp 
har regeringen i budgetpropositionen för 2025 gjort bedömningen att studiestartsstödet bör 
avvecklas. Regeringen anser i propositionen att det är angeläget att stödet fasas ut och 
föreslår därför att medlen minskas redan för 2025 och att stödet ska vara helt avvecklat till 
den 1 januari 2026.  
Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen föreslår att gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden bedömer att utredningens förslag är genomtänkta och att 
nämnden inte har några invändningar. Förvaltningen föreslår att nämnden lyfter fram att 
det är viktigt att målgruppen med kort utbildningsbakgrund särskilt följs upp vid 
genomförandet av de nya bestämmelserna. Det är också avgörande att 
kommunikationsinsatserna kring de nya bestämmelserna är tydliga och når avsedd 
målgrupp.  
 
Beslut 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
yttrande och överlämnar detsamma till kommunstyrelsen. 

   

Yrkanden 
S, MP, L yrkar att gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden ska besluta om att lägga till 
följande stycke i yttrandet: 
”Det är beklagligt att den primära målgruppen för studiestartstödet, dvs. personer som 
saknar grundskoleutbildning, ska drabbas på grund av att personer som inte tillhör 
målgruppen har felaktigt anvisats. I Malmö har vi många som saknar grundskoleutbildning, 
vilket försvårar deras inträde på arbetsmarknaden. Det finns även en hel del som har 
förlorat rätten till studiemedel av olika skäl. Vi befarar att indragningen av 
studiestartsstödet kan leda till att dessa personer väljer bort studierna, vilket kan påverka 
deras framtida etablering på arbetsmarknaden negativt". 
John Roslund (M) yrkar att gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens ska besluta att 
bifalla till S, MP, L:s yrkande. 
Kristian Månsson (V) yrkar att gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens ska besluta att 
bifalla till S, MP, L:s yrkande med tillägg av följande mening: 
"Därför anser Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden att en förutsättning för att det nu 
gällande studiestartsstödet ska avvecklas är att regeringen prioriterar att resterande, 
befintliga studiestöd i större utsträckning når målgruppen. Stödet ska fortsatt syfta till att 
stödet tillämpas på ett sätt som medför att främst målgruppen träffas av studiestartsstödet". 
Ordförande Juan-Tadeo Espitia (S) yrkar att gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens ska 
besluta att bifalla Kristian Månssons tilläggsyrkande. 

Beslutsgång 
Ordförande upprepar förslagen och får nämndens godkännande att han har uppfattat dem 
korrekt. 
Ordförande meddelar att han avser att ställa förslagen mot varandra. 
Propositionsordningen godkänns. 
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Ordförande ställer förslagen emot varandra och finner att nämnden bifaller förvaltningens 
förslag till yttrande med S, MP, L:s och V:s tilläggsyrkande. 
 
 
 
 
 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse GVN 2025-04-25 Remiss angående remiss 

Utbildningsdepartementet - Avveckling av studiestartsstödet 
• Förslag till yttrande över Remiss angående remiss Utbildningsdepartementet - 

Avveckling av studiestartsstödet 
• Remiss angående remiss Utbildningsdepartementet - Avveckling av 

studiestartsstödet 
• Avveckling av studiestartsstödet 
• Remiss Utbildningsdepartementet - Avveckling av studiestartsstödet 
• Protokollsutdrag GVNAU 2025-04-11 §59 Remiss angående remiss 

Utbildningsdepartementet - Avveckling av studiestartsstödet 
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